
Protokol Nr 70/16
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 28 listopada 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni Jan Tarczyrlski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlo n kow te Zarzqdu: t- u ka sz Bog ucki
Piotr WieczoreK
Marek Pachnik

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Artur Wigckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsk u Maz.
Stanislaw Smater - nacz Wydz. Srodowiska i Rolnictwa
wojciech osinski - nacz. wydz. Gospodarki Nlieruchomosciami
Andrzej Solonek - dyr Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz.
Urszula Soroka -z-ca nacz. Wydz. Oswiaty i promocji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie oosiedzenia
2. Przyjqcie porzqdku obrad
3. Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Przyjgcie projektow uchwa{ i innych materialow na XVlll ses.1q Rady Powiatu Minskiego.
5 Sprawy drogowe (dyr ZDP - Andrzej Solonek)
6. Podjqcie uchwaty w sprawie wyra2enia opinii dotyczqcel projektu ,,Programu Ochrony

Srodowiska dla Gminy Siennica do rok t2O2O" (nitcz. Wydz. Srodowist<a iRolnictwa-
Stanislaw Smater)

7 Sprawy z zakresu stuzby zdrowia (dyr SPZOZ - Artur Wiqckowski)
B Podjqcie uchwaiy w sprawie wyra2enia zgody na zbycie skladnikow majqtku trwalego

ruchomego Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku
Mazowieckim.

9 Podjgcie uchwaly w sprawie rozstrzygnigcia otwartego konkursu ofert i udzielenia
dotacji na realizaclq w 2017 r zadania publicznego polegajqcego na udzielaniu
nieodplatnej pomocy prawnej (Wicestarosta - Krzysztof plochocki)

'10. Uchwala w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego
siQ o awans na stopien nauczyciela mianowanego (z-ca nacz. Wydz. Oswiaty
i Promocji - Urszula Soroka)

11 Sprawy oswiatowe (z-ca nacz Wydz. Oswiaty i Promocji - Urszula Soror<a;
12 Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na uZyczenie czgsci nieruchomosci,

stanowiqcej dzialkq nr 7971l4 w Minsku Mazowieckim (nacz Wydz Gospodarki
NieruchomoSciami - Wo.lciech Osinski)

'13. Podjqcie uchwaly w sprawie uZyczenia czqsci nieruchomosci polozonej
w miejscowo6ci Chrosla, stanowiqcej drogq powiatowq nr 2222W (nacz. Wydz.
Gospodarki Nieruchomosciami - Wojciech Osinski)

14 Podjgcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2016 rok (Skarbnik Powiatu
- Teresa Bqk)

15. Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Mazowieckirn



16. Przyjqcie protokolow posiedzen w dniu 7 listopada i 14 listopada2Ol6 r.
17 Sprawy roZne.
'1 8. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad.1
Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczyriski przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory

zostal przylqty jed noglosn ie.

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowat o nastqpujqcych sprawach:

- wplyn gto ko lej ne rozstrzyg n iqcie n adz orcze wojewody m azowieckieg o stwie rd zaj qce
niewaznosc uchwaly w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespolu Szkol
Agrotechnicznych w Minsku Maz. p Malgorzata Podstawka nie moze wypelniac
obowiqzkow dyrektora ZSA.
- uczestniczyl w spotkaniu o wojewody mazowieckier;o w zwiqzku z sytuacjq dotyczqcq
stuzby zdrowia,
- zlozona zostata skarga do WSA na rozstrzygnigcie nadzorcze stwierdzajqce
niewaznosc uchwaly w sprawie powolania komisji konkursowej dla wylonienia
kandydata na stanowisko dyrektora Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Minsku
Mazowieckim,
- podpisane zostaly aneksy do umow o pomocy finansowej przy realizaqi zadan
drogowych z gminq Cegtow, Stanislawow i Halinow,
- w dniu 30 listopada br. odbqdzie siq rozprawa sqdowa w Sqdzie w Lublinie dotyczqca
kwesti i partnerstwa publ iczno-prywatnego,
- Lokalna Grupa Dzialania poinformowala, 2e otrzymalismy dofinansowanie na
zadanie dot. Przebudowy drogi Dqbe Male-Transbor-Starogrod kwota 318.1 50 zl,
- odbyf sig V Powiatowy Dzien Pracownika Socjalnego, w ktorym uczestniczyto
10 gmin,
- na dzien 1 grudnia br. zaplanowane zostalo spotkanie z wladzami Sulejowka, PKP
PLK w zakresie realizacji tunelu w Sulejowku,
- odbyto siq spotkanie z dyrekcjq sPzoz w Minsku Maz. w zakresie sposobow
r ozliczenia i zakonczenia inwestycj i.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- w Gimnazlum i Liceum Ogolnoksztatcqcym w Minsku Maz. odbyto sig Forum Sportu,
p. Marcin Sasal przeprowadzil trening, a przedstawiciel Ministerstwa Sportu p. Marcin
Kaczmarczyk, ktory przedstawil mozliwoSci finansowania dzialalnoSci klubow na rok
2017,
- uczestniczyl wraz z pracownikami Starostwa w Forum Rozwoju Mazowsza
zorgantzowanym w Warszawie na Stadionie Legii,
- odbyto siq posiedzenie Powiatowej Rady Rynku Pracy,
- odbyto sig spotkanie z p. Teresq Wargockq, w ktorym uczestniczyli dyrektorzy
jednostek oswiatowych na temat ksztalcenia na poziomie ponadgimnazjalnym
(poruszono temat koniecznosci zatrudniania os6b z wyksztalceniem w danym
zawodzie, a nie koniecznie podsiadajqcych przygotowanie pedagogiczne).
Potwierdzono, ze 1 wrzesnia 2017 r. wchodzi w Zycie reforma oswiaty.



- zapadl wyrok zpowodztwa p. Danuty Miraszewskiej przeciwko ZSA w Minsku Maz ,

sqd zasqdzit odszkodowanie. Dodat, ze wystqpilismy o uzasadnienie wyroku, a pozniej
podjgte zostanq dalsze kroki.

Ad.4
Starosta - Antoni JanTarczynski przedstawil projekt porzqdku obrad XVlll sesji

Rady Powiatu.
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Minskiego na lata 2016-2024.
Materiat zostal przyjqty .

- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalQ w sprawie uchwaly budzetowej Powiatu
Minskiego na 2016 r.

Material zostal przyjqty .

- Podjqcie uchwaly w sprawie wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu Mir'rskiego
na lata 2017-2024
Materiat zostat przyjgty
- Podjgcie uchwaly w sprawie uchwaly budzetowej powiatu
Material zostal przylqty .

Minskiego na2017 r.

- Podjgcie uchwaly w sprawie wyralenia zgody na udzial Powiatu Miriskiego
w realizacli projektu ,,Staze i praktyki poczqtkiem kariery zawodowej" w ramach X Osi
Priorytetowej Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego
na lata 2014 -2020.
Materiat zostal przyjqty .

- Podjgcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na realizaqg projektu pt. ,,Aktywizaila
osob w wieku 30 lat i powyzej pozostajqcych bez pracy w powiecie minskim (ll)"
w ramach Vlll Osi Priorytetowej Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa
Mazowreckiego na lata 2014-2020.
Material zostat przyjqty .

- Podjqcie uchwaty w sprawie przekazania na rzecz Miasta Stotecznego Warszawy
nieruchomosci potozonych w Warszawie Wesolej, zajqtych pod ulice Niemcewicza, 1

Praskiego Pulku iArmii Krajowej
Material zostal przyjqty .

- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie ustalenia rozkladu godzin pracy
aptek ogolnodostgpnych na terenie powiatu miriskiego.
Material zostal przyjqty .

- Podjgcie uchwaly w sprawie tekstu jednolitego uchwaly w sprawie okreSlenia
przystankow komunikacyjnych, ktorych wlascicielem lub zarzqdzalqcym jest Powiat
Minski oraz warunkow i zasad korzystania z lych przystankow.
Material zostal przyjqly .

- Podjgcie uchwaty w sprawie planu pracy Rady powiatu Minskiego na2017 r.- Podjqcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej
na2017 r.

- Podjgcie uchwaiy w sprawie zatwierdzenia planow pracy komisji statych Rady
Powiatu na 2016 r
Starosta powiedzial, 2e lrwajq leszcze konsultacje programow i strategii z zakresu
pomocy spolecznej, po przeprowadzeniu ktorych przygotowane zostanq uchwaly na
sesJg.

Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e w zakresie zmian w budzecie pojawily sig
nastgpujqce kwestie.



- projekt, ktory realizuje od 1 listopada br.ZSZ Nr 2,,Staze zagraniczne dla uczni6w
i absolwentow szkot zawodowych oraz mobilnoSc kadry ksztalcenia zawodowego".
Projekt zostal rozpoczqty 1 listopada, a nie mamy go wprowadzonego do budzetu.
Wyjasnila, ze srodki w kwocie 450.000 zl przyjdqw tym roku, jednak nie bqdzie w roku
biezqcym ich wydatkowania. Wyjasnita, ze umowa jest podpisana na realizacjq
projektu od 1 listopada br. do 31 sierpnia 2017 r. i rozliczenie bgdzie w 2017 r.
- Minister Rodziny, Pracy i Polityki Spolecznej przeslal informacjq, 2e dla PUP
w Minsku Maz, przekazane zostanq srodki przez.naczone na wynagrodzenia na
stanowiskaw zakresie doradztwa klienta w kwocie nilszel o 90.365 zlilrzeba srodki
na ten cel zabezpieczyc w budzecie
- w DPS sw. Jozefa w Mieni przeprowadzono postgpowanie w zakresie zakupu
zywnosci, a zaplanowane na ten cel srodki sq niewyslarczajqce, brakuje kwoty
zz.zuu 7

Ad. 5
Dyrektor ZDP - Andrzej Solonek przedstawil wniosek Generalnej Dyrekcji Drog

Krajowych i Autostrad o wydanie opinii na podstawie ustawy o szczegolnych zasadach
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie drog publicznych w zakresie ,,Budowy
autostrady A2Warszawa-Kukuryki na odcinku wqzel,,Lubelska"-poczqtek obwodnicy
Minska Mazowieckiego od km 494+gOS,qO do poczqtku obwoclnicy Minska
Mazowieckiego w km 504+094,76 - etap lll".
Wylasnit, 2e dla nas najwazniejszq sprawq byta kwestia wiaduktu nad torami
kolejowymi. Wnioskowalismy, aby ten wiadukt, ktory byl z zalo2enia wiaduktem
technologicznym sNuzyl do naszego ukladu drog powiatowych. W aktualnej
dokumentacji droga z klasy dojazdowej zostala zmieniona na drogg zbiorczq.

Dyrektor ZDP zaproponowal, aby zaopiniowac pozytywnie powyzszy wniosek.
Zarzqd Powiatu jed n oglos n ie pozytywn ie zaop i n iowal powyzsze rn ate rialy.

Dyrektor - Andrzej Solonek przedstawit wniosek Biura Inzynierskiego l-ukasza
Widalskiego dzialalqcego w imieniu Burmistrza Miasta Sulejowek o wydanie opinii na
podstawie z arL. 11b ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczegolnych zasadach
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie drog publicznych, w zakresie ,,Budowy
drogi gminnej - ulicy Batorego w Sulejowku".

Dyrektor ZDP zaproponowal, aby zaopiniowac pozytywnie powyzszy wniosek
Zarzqd Powiatu jed nogNos n ie pozytywn ie zaop i n iowal powyzsze m ate riaty.

Kolejno p. Andrzej Solonek przedstawil wniosek Burmistrza Halinowa o zaopiniowanie
,,Przebudowy obiektu mostowego przez rzekg Dlugq w miejscowoSci Cisie w ciqgu
d rogi gmin nej 220432W" .

Dyrektor ZDP wyjasnil, 2e chodzi glownie o przebudowq mostu w zalo2eniu na
przepust stalowy wraz z odcinkiem drogi o dlugosci 45 mb.
Zaproponowal, aby zaopiniowac pozytywnie powyzszy wniosek.

Zarzqd Powi atu jed n ogtos n ie pozytywn ie zaop i n iowal powy 2sze m ate rialy.

Ad. 6
Naczelnik Wydzialu Srodowiska i Rolnictwa --stanislaw Smater powiedzial, ze

wojt Gminy Siennicy wystqpil o wyralenie opinii nt. projektu ,,Programu Ochrony
Srodowiska dla gminy Siennica do roku 2020". Wyjasnit, 2e projekt zostal
przeanalizowany przez pracownikow Wydzialu i wszelkie zgloszone uwagi zostaly na
biezqco poprawrone. Doda{, ze projekt zostal opracowany zgodnie z wymogami art. 17
ustawy Prawo ochrony srodowiska.



Kolejno odczytal projekt uchwaly w sprawie wyrazenia opinii dotyczqcej projektu
,,Programu Ochrony Srodowiska dla gminy Siennicie do roku 2020"; przeprowaozono
glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siQ
jednogloSnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 449/16 w sprawie wyra2enia opinii
dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony Srodowiska dla gminy Siennica do roku
2020".

Ad. 7
Z-ca dyrektora SPZOZ Czestaw Mazek powiedzial, 2e wyKonawca

zadeklarowaN, 2e do 5 grudnia br. zakonczy wszystkie roboty budowlane na obiekcie
Na dzief dzisiejszy I piqtro jest sprzqtane przez firmg porzqdkujqcq, na panerze sE
wykonywane jeszcze prace montazowe przy sufitach podwieszanych, trwa montaz
opraw oswietleniowych, klejenie okladzin Sciennych iwyktadzin podlogowycn oraz na
polqczeniu lqcznika z pawilonem, gdzie bgdzie gtowna komunikacja trwa monla|futryn
i obrobki.
Wyjasnil, ze wykonawca zlo2yl fakturq na 1.550.000 zl, ta faktura pierwotnie zloZona
byla 2 listopada po korekcie, bo byty btgdy i ostatnia wersja z 18 listopada i mamy
3O-dniowy termin ptatnoSci. Dodal, ze nie mozemy placic tej faktury przed podpisaniem
umowy na przekazanie dotacji, bo wadosc tej faktury te2 jest juz uwzglqdniona
w wartosci, ktora byla skladana do wniosku o dotacjg.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, ze kolejnq fakturq brgdziemy mieli w tyrn tygodniu za
pa2dziernik na kwotq 998.007 zl, kosztorysy powykonawcze sq sprawdzone i le2
bqdzie 30 dniowy termin platnoSci. Natomiast pozostale platnosci jakie zostanq do
fakturowania za realizacjq tej inwestycji, a ktore wstqpnie oszacowane sq na
6.701.000 zl, ale faktura za roboty powinna byc wystawiona po odbiorze koncowym,
czyli po 15 grudnia br. Dodal, ze ostateczna wysokoSc tej kwoty bgdzie ustalona po
sporzqdzeniu kosztorysow powykonawczych, sprawdzeniu przez inspektorow
i sprawdzeniu kosztorysow za roboty dodatkowe. WyjaSnil, ze ustalil z wykonawcq, Ze
wartoSc ostateczna tej inwestycji z robotami dodatkowymi bgdzie przekazana
najpozniej do dnia 5 grudnia br. Poinformowal, 2e przeglqdy i odbiory przez
odpowiednie sluzby sq juz wstqpnie ustalone.
Dodal, ze srodki z dotacji bqdq dla nas zarezerwowane do 28 grudnia br,
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e lrzeba ustalic datg podpisania umowy
na dotacjq, przed jakqkolwiek platnosciq powinna byc zgoda na rozliczenie dotacji tzn
sprawdzenie przez MUW. Dodala, ze nie powinnismy wydatkowac Srodkow, a pozniej
moze sig okazac ze wykonanie zadania nie zostanie zaakceptowane pod wzglgdem
rozliczenia dotacji. Musimy mrec wiedzq, 2e ta dotacja w caloSci jest akceptowana i jq
dostaniemy.
Z-ca dyr. SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedzial, ze najpozniej do dnia 5 grudnia br.
przekaZe informacjq o ostatecznej wartosci zadania.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil sig z pytaniem, czy sprzet objgty
postgpowaniem jest 1u2 na miejscu.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e sprzqt jest juZ na miejscu, ale nie jest jeszcze
podlqczony (dokonano wstgpnego przeglqdu).
Ponadto poinformowal, 2e na dzien 30 listopada br. planowany jest wstgpny przeglqd
prac w przychodni. Wykonawca zlo2yl zgNoszenie o zakonczeniu robot, pozostaly
prace porzqdkowe i nie powinno byc wiqkszych problemow. Nie ustalona jest rowniez



)eszcze wartosc tego zadania, inspektorzy )eszcze sprawdzajq i 29 listopada br.
powinna byc informacja dotyczqca wart.osci tej inwestycji.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski zwrocil s;ig o przedstawienie informacji o
biezqcym funkcjonowaniu SPZOZ.
Dyrektor SPZOZ - Artur Wiqckowski powiedzial, 2e trwajq obecnie rozmowy z
prezesem NFZ. Dodal,2e do konca listopada nie podpisze 2adnego kontraktu na
przyszly rok. Od stycznia zmieniajq siq warunki finansowe, zwiqksza siQ placa
minimalna, czyli o ok. 10% powinny byc zwigkszone naklady na finansowanie.
wyjasnil, 2e NFZ zlozyl propozycjq w wysokosci ubiegtego roku z wyjqtkiem
ginekologii i neonatologii, bo bylo niewykonanie. Wyjasnil, ze stanql na stanowisku, ze
nie zwigkszamy ilosci punktow, ale chce, 2eby zmienila siq wycena punktow z 52 zl na
57 zl, a dodatkowo przesunigcie kwoty 260.000 zl nie na OlT, a na Oddzial
Wewngtrzny i ewentualnie na Oddzial Chirurgiczny. DodaN,2e zwiqkszyla siq stawka
ryczaftowa za SOR i na pierwsze polrocze jest wiqcej o 600.000 zl.
Ponadto p. Arlur Wiqckowski powiedzial,2e 1 grudnia br. wchodzi w Zycie zmiana
Regulaminu Organizacyjnego, nie przewiduje zaclnych zwolnien, przeprowadzone
zostanq konkursy na 4 stanowiska. Rowniez w lym roku kor'rczq siq kontrakty z
lekarzami i chce zdyscyplinowac specjalistykq i zeby lekarze na etatach wykonywali
specjalistykq. Dodal, ze w umowach jest zapis, 2e bqdzie wynagrodzenia bedq platne
do wysokosci kontraktu.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zwrocil uwagq, 2e nie mozna iSc na ilosc
przyjmowanych pacjentow, ale na jakosc udzielanyc;h Swiadczen.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq z pytaniem, czy sq jakies
informacje na temat planowanych zmian, jesli chodzi o ratownictwo medyczne.

Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e caly czas trwajq prace, ale nic jeszcze nie jest
przesqdzone.

Ad. 8
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, ze dyrektor SPZOZ wystqpit

z wnioskiem o wyrazenie zgody na zbycie sprzqtu medycznego i innego sprzqtu
(8 pozycji) na lqcznq kwotq 417.999 zl (wartosc poczqtkowa) Nastqpnie odczytata
projekt uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na zbycie skladnikow majqtku truvalego
ruchomego Samodzielnego Publicznego Zespotu Opieki Zdrowotnej w Minsku
Mazowieckim. Przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedzial siq jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 450/16 w sprawie wyrazenia zgody na
zbycie skladnikow majqtku trwalego ruchomego Samodzielnego Publicznego
Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim.

Ad. I
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e wplynglo lqcznie 12 ofert,

zlo2onych przez 6 organizacji:
- zwiqzek Mlodziezy wiejskiej - z siedzibq w warszawie ul. Chmielna 6/6
- Fundacja Honeste Vivere - z siedzibq w Warszawie ul. Amalowicza -f alaraT
- Stowarzyszenie Inicjatyw Samorzqdowych ul. Narutowicza 56a 20-016 Lublin
- Fundacja Promocji Mediacjit Edukacji Prawnej LEX NOSTRA
- Fundacja Togatus Pro Bono zsiedzibq ul, warminskaTll i0-s44 olsztyn
- Klub Jagielloriski Rynek Glowny 34 31-010 Krakow



Wyjasnil, ze dwie oferty nie spetniiy wymogow formalnych (jedna zlo2ona po terminie,
jedna zlo2ona na druku nie zgodnym z ogloszeniem). Ocenie merytorycznej Komisja
konkursowa poddala 10 ofert zgodnie z kryteriami oceny okreslonymi przezZarzqd
Powiatu Minskiego uchwalq.
Najwyzszq ocenQ uzyskala Fundacja Togatus Pro Bono. Fundacja posiada
doswiadczenie, dobre kwalifikacje - radcowie, adwokacji, doktorzy nauk prawnych,
rekomendacje miqdzy innymi samorzqdow. Fundacja zamierza prowadzic dzialania
edukacyjne z zakresu wiedzy prawnej. Komisja rekomenduje powierzenie Fundacji
Togatus Pro Bono realizaqq w 2017 roku zadaria publicznego polegajEcego na
udzielaniu nieodplatnej pomocy prawnej w powiecie minskim poprzez prowadzenie
punktow nieodplatnej pomocy prawnej:
punktu Nr 1 - w Sulejowku ul Armii Krajowej 21
punktu Nr 2 - w Halinowie ul. Mickiewicza 23 oraz w StanisNawowie ul. Rynek 32
punktu Nr 3 - w Dqbem Wielkim ul. Strazacka 3, w Siennicy ul. Kolbielska 1 oraz
w Latowiczu ul. Rynek 4
Nastgpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie rozstrzygnigcia otwartego konkursu
ofert i udzielenia dotacji na realizaqg w 2017 r. zadiania publicznego polegajqcego na
udzielaniu nieodptatnej pomocy prawnej. Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za
podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednogloSnie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 451/16 w sprawie rozstrzygnigcia
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizacje w 2017 r. zadania
publicznego polegajqcego na udzielaniu nieodplatnej pomocy prawnej.

Ad. 10
Z-ca naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka powiedziala,2e

wptynql wniosek o powolanie komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sig
o nadanie stopnia awansu zawodowego i w zwiqzku z tym nale|y powolac komisjq
egzaminacyjnq w skladzie: przedstawiciel organu prowadzqcego, przedstawiciel
kuratorium oswiaty, dyrektor szkoty, dw6ch ekspertow z listy MEN i na wniosek
nauczyciela przedstawiciel zwiqzku zawodowego.

Nastqpnie przedstawila projekt uchwaty w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajEcego siq o awans na stopieri nauczyciela
mianowanego (dla p. Elizy Olejarczyk-Baran). Przeprowadzono gtosowanie, w ktorym
za podjqciem uchwaty zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 452116 w sprawie powolania komisji
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegajqcego sie o awans na stopien
nauczyciela mianowanego.

Ad.11
Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Kultury - Urszula Soroka przedstawila

informacjg o uczniach , klorzy otrzymali stypendia:

- 9 uczniow otrzymalo stypendia Prezesa Rady Ministrow (1 - GiLo, 2 - zsE,
2-ZS Nr 1, 1 -ZSZNr2,2-ZS im. MSC,'1 -ZSA),
- 11 uczniow ZSE w Minsku Maz. i 2 uczniow ZS im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku
Maz. olrzymalo stypendia z projektu ,,Mazowsze dla szkot zawodowych",



- 5 uczniow otrzymato stypendium z Regionalner;o Programu Stypendialnego dla
uczniow szczegolnie uzdolnionych ,,Najlepsza inwestycja czlowieka w roku szkolnym
2016t2017"
- 1 uczen Liceum Plastycznego w ZSE w Minsku Maz otrzymat styperrdium Ministra
Kultury i Dziedzictwa Narodowego.
Nastqpnie przedstawila wniosek dyrektora Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego
o wyrazenie zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy pierwszej liceum -
Karoliny Kowalczyk. Dodala, 2e chodzi o maksymalnq liczbg 16 godzin.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie wyrazil zgodq.

Ad. 12
Naczelnik Wydziatu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

powiedziaf, ze dyrektor ZSZ Nr 2 w Minsku Maz. wystqplt z prosbq o wyrazenie zgody
na bezplatne u2yczenie czgsci nieruchomo6ci przy ul. Sosnkowskiego o pow. 35 kw.
z przeznaczeniem na budowq gara2u blaszanego. Nastqpnie odczytaN projekt uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na uZyczenie czq5ci nieruchomosci, stanowiqcej dzialkq
nr 797114 w Mitisku Mazowieckim; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za
podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial sig jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 453/16 w sprawie wyra2enia zgody na
u2yczenie czg6ci nieruchomo6ci, stanowiqcej dzialkg nr 7971t4 w Minsku
Mazowieckim.

Ad. 13
Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomo5ciami powiedzial, Ze wojt Gminy

Dgbe Wielkie wystqpit o uZyczenie czgsci dzialek o nr ew. 42 i 5212 w ChroSli
stanowiqce drogg powiatowq 2222W w celu realizaQi inwestycji ,,Przebudowa drogi
gminnej (ul. Zwirowa) w miejscowoSci Kobierne i Chrosla, gmina Dgbe Wielkie". Dodal,
2e uZyczenie bgdzie na okres do 31 grudnia 2018 r Nastgpnie odczytal projekt
uchwaly w sprawie u2yczenia czgsci nieruchomosci polozonej w miejscowosci
Chrosla, stanowiqcej drogq powiatowq nr 2222W', przeprowadzono glosowanie,
w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednogtoSnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 454/16 w sprawie u2yczenia czqsci
nieruchomoSci polozonej w rniejscowo6ci Chro6la, stanowiqcej drogg
powiatowq nr 2222W.

Ad.14
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyjasnila, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow migdzy $$ w ramach tego samego dzialu
w zakresie wydatkow biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej
i dotyczyly:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz.
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Minsku Maz.
- Komendy Powiatowej Paristwowej Strazy Pozarne.j w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Specjalnych w lgnacowie,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Minsku Maz.



- Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Maz.
- Zespotu Szkot Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Agrotechnicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku,
- Domu Dziecka w Falbogach,
- Domu Pomocy Spolecznej w Katach,
- Domu Pomocy Spotecznej Sw. Jozefa w Mieni,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku lVaz.
- Powiatowego Urzgdu Pracy w Minsku Maz.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowa li nastqpujqco :

- Starosta - Antoni Janf arczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjgciem uchwaty,
- Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciern uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciern uchwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 455/16 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2016 rok.

Ad. 15
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki przedstawit projekt uchwaly w sprawie

zmian w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Minsku Mazowiecki. Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedzial sig jednogloSnre.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwaNq Nr 456/15 w sprawie zmian w Regulaminie
Organizacyjnym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Mazowiecki.

Ad. 16
Protokoly posiedzen w dniach 7 listopada i 14 listopada2016 r. zostaly przyjqte.

Ad.'17
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie siq 5 grudnia br. o godz. 9.00.
Naczelnik - Wojciech Osinski powiedzial, 2e wpNyngto pismo Handlowo-

Uslugowej spotdzielni osob Prawnych ,,samopomoc Chtopska" w warszawie
z propozycjq sprzeda?y na rzecz powiatu minskiego prawa uzytkowania wieczystego
nieruchomosci oraz wlasnoSci budynku zlokalizowanego przy ul. Maiej 6 w Minsku
Mazowieckim.
Wyjasnil, ze Spoldzielnia rocznie placi ok. 18.000 zl za u2ytkowanie wieczyste.
Ustalono, 2e Zarzqd powroci do tematu na kolejnym posiedzeniu.

Starosta poinformowal, 2e mieszkancy Sulejowka protestujq przeciwko budowie
budynku wielorodzinnego, wielokondygnacyjnego. Dodal, 2e dewelope r zlo2yl
wniosek, ale w zwiqzku z |ym, ze jest zamieszanie, jesli chodzi o miejscowy plan
zagospodarowania przestrzennego w Sulejowku, zawieszone zostalo postepowanie



do czasu rozstrzygniqcia przez
poinformowany zostat inwestor.

Ad. 18
Zamkniqcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski

Wicesta rost a - Krzy szlof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek

sEd. Ponadto dokumentacja zawiera btqd o czym


